聖堂報告 復活期第六主日 14/05/2023

- 1. 本堂將於 5 月 28 日 (星期日)下午二時舉行「兒童及嬰兒領洗」,有意為子女報名家長,請向本堂辦事處查詢或致電(2359-4407)報名。
- 2. 聖依納爵堂為方便教友接收「本堂發出最新特別信息」, 設有「本堂手機 whatsapp 群組」。登記步驟如下:
 - 1. 確保手機已安裝 whatsapp 裝置
 - 2. 用手機撥打 "68 9414 83"。
 - 3. 接通後掛線即可。

請注意:此「手機群組」只供本堂發放信息,不作任何回 覆服務。

上述所有報告,已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位查閱。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement 6th Sunday of Easter 14th May 2023

- 1. Baptism for children and babies will be held on 28 May (Sunday) at 2 pm in this Chapel. Parents who would like to have their children or babies baptized on that day can register at the Chapel office after mass.
- 2. St. Ignatius Chapel has created a Broadcast Group via WhatsApp to deliver urgent and special messages to parishioners. If you want to receive such messages may follow the steps below to register:
 - a) Install WhatsApp onto your mobile phone
 - b) Call 6894-1483 with your phone
 - c) Terminate the call after it is connected

Please note that this Group is for delivering messages only, no inquiry or reply will be entertained.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.